

HONG KONG INTERNET REGISTRATION CORPORATION LIMITED

ONE-TIME CREDIT CARD PAYMENT FORM (FORM: OTCC-6)

Registrar Code / Domain Name	
Payment Description / Tracking Number	

Credit Card No. (only Visa / Master)	
Credit Card Expiry Date	
Payment Amount (HK\$)	
Signature of Card Holder	

Please fill in the above information and fax the form on +852 2319 2626 or email to info@hkirc.hk (if you send by email, please encrypt the file containing this form). By filling in the above information, the credit card holder authorises Hong Kong Internet Registration Corporation Limited to charge the aforesaid payment amount by the credit card. However, the payment is **NOT** considered settled until such payment transaction is successfully approved by the issuer of the card.

Our collection of the above information is solely for the purpose of payment processing. The information will be handled and retained in strict confidence. It will be destroyed within 14 months.

If you do not receive the payment confirmation email from us after you are informed of the completion of the application, you can contact us on +852 2319 2303 or email to info@hkirc.hk .

Hong Kong Internet Registration Corporation Limited
Unit 501, Level 5, Core C, Cyberport 3,
100 Cyberport Road, Hong Kong

For Internal Use Only:

Approval Code: _____

香港互聯網註冊管理有限公司

信用卡付款授權書 – 一次性 (FORM: OTCC-6)

域名註冊服務商編號 / 域名	
付款事項 / 參考編號	

信用卡號碼 (只適用於 Visa 或 Master 卡)	
信用卡限期	
銀碼 (港幣\$)	
持卡人簽署	

請填妥以上資料，並傳真至+852 2319 2626 或電郵至 info@hkirc.hk (若以電郵傳送，請加密)。透過填寫及提交以上資料，您授權香港互聯網註冊管理有限公司收取以上金額作為上述事項的相關註冊或服務費用。有關之付款只在信用卡發卡銀行核實後才視為收妥。

收集以上資料乃為支付程序所需。我們在處理及保存資料時會確保其保密性。資料會於 14 個月內被毀滅。

若您在域名成功登記後仍未收到電子收據，請致電+852 2319 2303 或電郵至 info@hkirc.hk 與我們聯絡。

香港互聯網註冊管理有限公司
香港數碼港道 100 號數碼港 3 座 C 區 5 樓 501 室

For Internal Use Only:

Approval Code: _____